
Langå Miljøgruppe – Formandsberetning 2021

2021 har været et a� r præget af corona og vi har haft en meget lav 
medlemsaktivitet i Miljøgruppen.
Der er blevet holdt 1 medlemsmøde og 1 velbesøgt generalforsamling.
Til kommunevalget i november fik vi sendt en skrivelse af sted til de 
3 byra�dskandidater, der kom fra Langa�  + til Cyklistforbundets formand.
Skrivelsen omhandlede etablering af Trafiksikkerhedsra�d i kommunen, 
Tunnelprojekt under jernbanen ved Jernbanesvinget, Cykelsti under Væthvej, 
Fartbegrænsning 40 km/h samt problematisk lysregulering i midtbyen.
Positiv respons fra politikerne og det er tid til at følge op pa�  skrivelsen.
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